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Abstract (en)
[origin: US5061788A] The invention provides polypeptides which correspond in at least one specific epitope with Plasmodium falciparum merozoite
antigen having a molecular weight of about 41,000 Daltons, and a process for their production. The invention further provides immunogenic
compositions which contain such a polypeptide and a suitable adjuvant, a DNA sequence which codes for such a polypeptide, replicable microbial
vectors which contain such a DNA sequence, microorganisms which contain such a replicable vector and antibodies against a polypeptide of the
invention. The invention still further provides processes for the production of the immunogenic compositions, the microorganisms and the antibodies
and for the use of the polypeptides and the immunogenic compositions for the immunization of mammals against malaria.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft Polypeptide, die in mindestens einem spezifischen Epitop mit einem Plasmodium falciparum Merozoitenantigen mit
einem Molekulargewicht von etwa 41'000 Dalton übereinstimmen, sowie ein Verfahren zu deren Herstellung. Weiter betrifft die Erfindung
immunogene Kompositionen, die ein solches Polypeptid und ein geeignetes Adjuvans enthalten, eine DNA Sequenz, die für ein solches Polypeptid
codiert, replizierbare mikrobielle Vektoren, die eine solche DNA Sequenz enthalten, Mikroorganismen, die einen solchen replizierbaren Vektor
enthalten sowie Antikörper gegen ein erfindungsgemässes Polypeptid. Ferner betrifft die Erfindung Verfahren zur Herstellung der immunogenen
Kompositionen, der Mikroorganismen und der Antikörper sowie die Verwendung der Polypeptide und der immunogenen Komposition zur
Immunisierung von Säugern gegen Malaria.
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